
ACTA NÚM. [...] 
 
Membres assistents: 
 
Xavier Bardina Simorra 
Marta Bertrán Tarrés 
Xavier Blanco Escoda 
Maite Carrassón López de Letona, 
presidenta 
Diego Castro Ceacero 
Josep Maria de Dios Marcer 
Ester Fernández Gimeno 
Margarita Freixas Alas 
Míriam Giménez Dapena 
Jesús Giraldo Arjonilla. 
Alba Hernández Bonilla 
Miguel Hernández Cabrera 
Assumpció Malgosa Morera 
Salvador Navarro Soto 
Joan Orobitg Huguet 
Judith Panadés Martí 
Albert Pastor Martínez 
Josep Pastor Milán 
Alex Pérez Sánchez 
Elisabeth Pladevall Ballester 
Xavier Ramos Morilla 
Tatiana Rovira Faixa 
Susana Subirà Álvarez 
María Valdés Gázquez 
Pere Ysàs Solanes 

A Bellaterra, a les 09.30 h del dia 29 de 
febrer de 2024, es reuneixen en sessió 
ordinària, a la sala de juntes del Rectorat 
i sota la presidència de la vicerectora de 
Personal Acadèmic, Maite Carrassón 
López de Letona, els membres de la 
Comissió de Personal Acadèmic 
assenyalats al marge. 

 
S’ha excusat d’assistir a la reunió Anna Díaz Vicario, Sonia Lorente Sánchez, Isidre 
Gibert González, Sonia Lorente Sánchez i Susana Navas Navarro, Natividad Ramajo 
Hernández. 
 
No hi assisteix Ernesto Castaños Moreno ni Cristina Madrid Sandín,   
 
Hi actua com a membre de suport Joan Farré Vila, cap de la Unitat de Personal 
Acadèmic. Assisteix com a convidada Laura Santamaria Guinot, comissionada del rector 
per a la política lingüística. 
 
Hi actua, com a secretaria, Montse Tarjuelo Jacas, lletrada del Gabinet Jurídic de la 
UAB. 
 
La sessió es grava a l’efecte de preparar l’acta. 
 
 
 
Ordre del dia  
 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Informe de la vicerectora de Personal Acadèmic 
3. Aprovació de concursos de PDI dels cossos docents universitaris 
4. Aprovació de concursos de PDI laboral  



5. Aclariment Model i Criteris de priorització Catedràtics  
6. Correccions al Reglament de Personal Acadèmic títol II (concursos lectors, 
permanents), títol IX 
7. Proposta modificació RPA professorat substitut  
8. Proposta per a possibilitar la captació de talent internacional relacionada amb 
l’adjudicació de noves places 
9. Renovació parcial de la composició de les Comissions d'Avaluació per a l'avaluació 
de l'activitat docent del professorat de la UAB 
10. Aprovació dels criteris d’avaluació intermèdia de lectors del departament de 
Matemàtiques 
11. Assumptes de tràmit: 
11.1 Informació dels col·laboradors de docència nomenats al gener de 2024 
11.2 Informació sobre l’adjudicació de places a departaments 
11.3. Criteris PTGAS associat 
12. Torn obert de paraules 
 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior. 
 
 
La Comissió de Personal Acadèmic, per assentiment, acorda aprovar l’acta del dia 23 
de gener de 2024. 
 
 
2. Informe de la vicerectora de Personal Acadèmic. 
 
La vicerectora de Personal Acadèmic inicia el seu informe explicant que s’han publicat 
els nous criteris d’avaluació de mèrits d’acreditació per a l’accés als cossos docents 
universitaris d’ANECA, i ara estan en procés d’informació pública i es poden presentar 
esmenes.  Explica que ha enviat a tots els departaments el document perquè estiguin 
assabentats. Fins a finals de febrer estarà el termini obert per a presentar esmenes. 
 
A continuació comenta que aquesta setmana el secretari general d’Universitats ha 
començat a convocar als agents socials per iniciar la negociació de l’Estatut del PDI, 
quan tinguin un esborrany l’enviaran a les universitats. 
 
Finalment explica que s’està tramitant una esmena a la LOSU de la disposició transitòria 
7a, referida a l’estabilització dels associats, i aquesta esmena planteja que es puguin 
estabilitzar fins al juny del 2028 i fer l’estabilització de forma esgraonada.  Comenta que 
a la UAB ja anàvem promocionant associats abans que ho digues la LOSU, i s’havia 
previst estabilitzar els associats durant aquest any. Explica que amb la programació 
acadèmica acabada, les fitxes de la plantilla B que sortiran el 15 març ja revisades, totes 
les places noves adjudicades definitivament, es podrien fer tots els concurs per 
l’estabilització de les places d’associat aquests propers mesos i tenir-los contractats pel 
setembre. La vicerectora comenta que la idea de fer una estabilització esgraonada 
provocarà greuges comparatius, ja que haurien associats LOU i associats LOSU, uns 
sense indemnització a la finalització del contracte i uns altres amb indemnització, que 
probablement podria passar que molts candidats es presentessin a les places 
permanents i deixessin les no indefinides, i seria un problema difícil de solucionar a 
temps per començar el curs. 
 



A continuació s’inicia un torn d’intervencions en el que es planteja la preocupació per 
algunes titulacions on potser serà difícil que els associats tinguin una feina fora 
relacionada amb la del contracte d’associat, també es comenta que s’hauria de tornar a 
plantejar la situació en la que està el professorat dels lectorats de llengües, també es 
diu que els professors vinculats tenen problemes i alguns encara no tenen accés al 
campus virtual, es comenta que es celebra el procés d’estabilització d’associats pel que 
suposa de millora, però també es vol fer notar que gent que té un contracte d’associat 
es veurà minoritzat, en alguns casos pot suposar una disminució en els ingressos 
d’aquestes persones, seria millor si ara es pogués fer un procés més pausat. Hi ha 
professorat associat molt a prop de la jubilació, i els hi baixaran els ingressos. També 
es diu que és possible que canviï la LOSU si accedeix algú altre al govern i es perdi la 
possibilitat d’estabilització de qui no ho faci. Finalment es comenta que les preses son 
preocupants, ja que es contractarà professorat indefinit, i s’ha de trobar el millor perfil 
perquè garanteixi la qualitat docent en aquella matèria, i que si no hi ha entrevista no es 
coneix bé la persona.  
 
La vicerectora respon que la situació al campus és diversa, però respecte al fet que la 
feina externa i la d’associat estigui relacionada diu que no és una exigència nova, ja ho 
havia d’estar abans. Vol fer notar que la LOSU parla d’estabilització de places, no de 
persones, i s’ha de donar puntuació a l’antiguitat per afavorir que s’estabilitzin, però si hi 
ha persones que no encaixen amb el perfil, ja no haurien d’estar aquí. Sobre el lectorat 
de llengües comenta que la vicegerent d’Ordenació Acadèmica té l’encàrrec de parlar 
amb tots els àmbits afectats. La solució és que les entitats facin els contractes a 
aquestes persones. Sobre els problemes dels professors vinculats diu que no s’utilitzarà 
més aquesta figura amb l’estabilització dels associats. Sobre el calendari de 
l’estabilització dels associats comenta que la previsió és que s’aprovin els concursos a 
l’abril, i fins al maig ja estiguin els concursos enllestits de cara a que puguin estar 
contractats pel setembre.  
 
Sobre l’observació que hi ha professors associats a punt de jubilar-se la vicerectora 
respon que està disposada a mirar l’edat de la persones que s’han d’estabilitzar, però 
que s’ha de tenir en compte que s’estan convocant moltes places de lectors i que hi 
hauran places d’associats que ja no s’hauran de convocar. Respecte als perfils de les 
places d’associats comenta que no pot ser l’àrea de coneixement, una part d’una 
assignatura sí. En relació amb les preses en el procés d’estabilització d’associats la 
vicerectora diu que porta un any avisant que s’haurà de fer aquesta estabilització i hi ha 
departaments que porten molt de temps treballant i respecte a posar entrevistes als 
processos selectius diu que es pot estudiar. 
 
 
3. Aprovació de concursos de PDI dels cossos docents universitaris 
 
La vicerectora presenta la documentació de les places que es presenten a aprovació. 
Es retira la documentació de la plaça de Tu de Vall d’Hebron perquè el perfil no és 
correcte. Es tornarà a portar a la propera CPA quant el departament ho hagi corregit. 
 
La Comissió de Personal Acadèmic per assentiment acorda, 

Primer.- Aprovar la convocatòria de places PDI dels cossos docents universitaris, 
de conformitat amb l’annex adjunt. 

Segon. Encarregar a la vicerectora de Personal Acadèmic l'execució i el 
seguiment d’aquest acord. 

 
4. Aprovació de concursos de PDI laboral  



 
La vicerectora presenta la documentació de les places que es presenten a aprovació. 
 
S’inicia un torn d’intervencions en el que es fa notar que l’estricte compliment dels 
conflictes d’interès que estableix el nou Reial Decret d’acreditacions i concursos pot 
portar a complicar molt la designació dels membres de les comissions. La vicerectora 
diu que ho entén, que de fet hi ha programes com el Serra Húnter que encara és més 
estricte i que hem d’anar cap aquest model, que qualsevol persona que cregui que pot 
estar compresa en aquests supòsits que no estigui a la comissió i si veiem que es 
complica molt podríem pensar en incloure més suplents. 
 
 La Comissió de Personal Acadèmic per assentiment acorda, 

 
Primer.- Aprovar, si escau, les convocatòries de places PDI laboral, de conformitat 
amb l’annex adjunt.  

Segon.- Encarregar a la vicerectora de Personal Acadèmic l'execució i el 
seguiment d’aquest acord 

 
 
5.  Aclariment Model i Criteris de priorització Catedràtics  
 
La vicerectora de Personal Acadèmic presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica 
que són dues modificacions molt puntuals que responen a algun dubte en la interpretació 
que s’havia causat a la convocatòria anterior, per aclarir-lo, i en l’altre cas per tenir en 
compte el programa Beatriz de Galindo.  
 
A continuació s’inicia un torn d’intervencions en el que es demanen aclariments i 
propostes de canvi a diverses parts del model, i la vicerectora respon que no s’està 
modificant el model, són aclariments molt puntuals, i que no s’ha de modificar ara aquest 
model si no en un futur si és necessari.  
 
 La Comissió de Personal Acadèmic per assentiment acorda, 

Primer.- Informar favorablement, si escau, l’aclariment del model i criteris de 
priorització de catedràtics, de conformitat amb l’annex adjunt i elevar-lo al Consell 
de Govern per a la seva aprovació.  

Segon.- Encarregar a la vicerectora de Personal Acadèmic l’execució i el 
seguiment d’aquests acords. 

 
6. Correccions al Reglament de Personal Acadèmic títol II (concursos lectors, 
permanents), títol IX 
 
La vicerectora presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica els canvis en el document.  
 
A continuació s’inicia un torn d’intervencions on es demanen aclariments que són 
contestats per la vicerectora. Pel que fa a les valoracions dels mèrits de fora de la UAB 
la vicerectora contesta que el que s’ha incorporat al Reglament és literal el que diu la 
LOSU, i la lletrada comenta que si algun precepte de la LOSU no concorda amb la 
legislació comunitària no ens correspon a les Universitats deixar d’aplicar-lo sinó que 
haurà de tenir el seu recorregut judicial d’impugnació.  
 



Sobre l’aspecte lingüístic i la dificultat d’acreditar-lo en determinats àmbits la vicerectora 
diu que ho estableix el decret de la Generalitat respecte als professors de les 
universitats, i aquesta universitat és més flexible que altres universitats catalanes en 
aquest aspecte.  
 
La Comissió de Personal Acadèmic per assentiment acorda, 

Primer.- Informar favorablement la proposta de correcció del Reglament de 
Personal Acadèmic en relació amb el professorat lector (annex), al professorat 
permanent (annex), al títol IX (annex), al protocol de concursos a distància (annex) 
i els permisos del títol V, i elevar-lo al Consell de Govern per a la seva aprovació.  

Segon.- Encarregar a la vicerectora de Personal Acadèmic l’execució i el 
seguiment d’aquests acords. 

 
7. Proposta modificació RPA professorat substitut  
 
La vicerectora de Personal Acadèmic presenta aquest punt de l’ordre del dia i explica 
les modificacions que s’han introduït en la regulació del professorat substitut que són 
fruit de la posada en marxa d’aquesta figura durant aquest curs i són millores que s’han 
vist necessàries.  
 
 
La Comissió de Personal Acadèmic per assentiment acorda, 

 
Primer.- Informar favorablement la proposta de modificació del Reglament de 
Personal Acadèmic en relació amb el professorat substitut, de conformitat amb 
l’annex adjunt i elevar-lo al Consell de Govern.  

Segon.- Encarregar a la vicerectora de Personal Acadèmic l’execució i el 
seguiment d’aquests acords. 

 
8. Proposta per a possibilitar la captació de talent internacional relacionada amb 
l’adjudicació de noves places 
 
La vicerectora presenta aquest document que respon a la necessitat d’alguns àmbits del 
campus on la captació del professorat difereix de com es fa a Espanya i per no perdre 
oportunitats s’ha establert aquesta proposta que està oberta a tots els departaments que 
s’hi vulguin adherir. 
 
A continuació s’inicia un torn d’intervencions en que s’afirma que està bé anar a la 
captació de talent, però que és contradictori que fomentem que els professorat novell 
vagi a fer a fora la tesi, fer recerca, etc i després tenen problemes per recuperar-los, 
perquè el perfil que tenen no es tan encaixat com el que hi ha a la UAB. Es comenta 
que perquè es penalitza al visitant si enlloc de fer 240 hores el visitant no fa 180, si es 
captació de talent perquè es penalitza al departament.  
 
La vicerectora diu que és una solució per a determinats àmbits, però que qualsevol 
departament podrà demanar aquesta possibilitat. Sobre les dificultats per captar 
professorat novell diu la vicerectora que ara per presentar-se a les places de lector 
nomes s’ha de ser doctor, es mes fàcil captar-los que abans de la LOSU. També informa 
que no es penalitza, la plaça costa més del que el departament paga, al final tant la 
universitat com el departament col·laboren per fer aquest visitant. 



 
La Comissió de Personal Acadèmic per assentiment acorda, 

 
Primer.- Aprovar la proposta per a possibilitat la captació de talent internacional 
relacionada amb l’adjudicació de noves places, de conformitat amb l’annex adjunt.  

Segon.- Encarregar a la vicerectora de Personal Acadèmic l’execució i el 
seguiment d’aquests acords. 

9. Renovació parcial de la composició de les Comissions d'Avaluació per a l'avaluació 
de l'activitat docent del professorat de la UAB 
 
La vicerectora de Qualitat presenta aquest punt i explica que és necessari renovar la 
composició de les comissions avaluació i que es fa parcialment per tal de mantenir la 
doctrina adquirida. 
 
La Comissió de Personal Acadèmic per assentiment acorda, 

 
Primer.- Aprovar la renovació parcial de la composició  de les Comissions 
d’Avaluació per a l’avaluació de l’activitat docent del professorat de la UAB. 
 
Segon.- Encarregar a la vicerectora de Qualitat l’execució i el seguiment d’aquest 
acord. 
 
 
 
10. Aprovació dels criteris d’avaluació intermèdia de lectors del departament de 
Matemàtiques 
 
La vicerectora de Personal Acadèmic presenta aquest punt i explica que és necessària 
aquesta avaluació intermèdia ja que es donen casos de persones que tenen l’acreditació 
d’agregats que no avalua la docència i la recerca si s’avalua però si no es manté durant 
els dos primer anys del contracte de lector també s’ha de tenir en compte.  
 
Per assentiment, la Comissió de Personal Acadèmic acorda: 
 
Primer. Aprovar els criteris d’avaluació intermèdia de lectors del Departament de 
Matemàtiques que consten a l’annex adjunt. 
 
Segon. Encarregar a la vicerectora de Personal Acadèmic l’execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
 
 
 
 
S’aprova per assentiment. 
 
11. Assumptes de tràmit: 
11.1 Informació dels col·laboradors de docència nomenats al gener de 2024 
 
La presidenta informa sobre el col·laboradors de docència nomenats al mes de gener 
de 2024 d’acord amb el que preveu el Reglament de Personal Acadèmic per 
desenvolupar la seva activitat professional fora de l’àmbit acadèmic  de la UAB i que 
col·laboren ocasionalment o permanentment amb la Universitat de forma 



desinteressada mitjançant la realització  d’activitats docents, i sense tenir vinculació 
laboral amb la universitat.  
  
Per assentiment, la Comissió de Personal Acadèmic acorda: 
 
Primer. Donar-se per assabentats del reconeixement com a col·laboradors 
docents en les diverses modalitats previstes al Reglament de Personal Acadèmic 
dels professionals que consten a l’annex adjunt. 
 
Segon. Encarregar a la vicerectora de Personal Acadèmic l’execució i el 
seguiment d’aquests acords. 
 
 
 
11.2 Informació sobre l’adjudicació de places a departaments 
 
A continuació la vicerectora de Personal Acadèmic explica el full de dades que consta 
com a documentació d’aquest punt de l’ordre del dia amb la distribució de l’adjudicació 
de places de PDI a departaments. Sobre les dades d’ocupació de les places de la 
retenció de talent de l’any 2023 concreta que 18 antics associats han guanyat places 
d’agregats, 3 antics associats han guanyat places de titular i 32  de lectors. A més, 4 
investigadors postdoctorals han guanyat places de lectors. En total són 57 places per a 
la retenció lector, pràcticament el 50% de les 120 places addicionals. 
 
Per assentiment, la Comissió de Personal Acadèmic acorda: 
 
Primer.- Donar-se per assabentats de l’adjudicació de places a 
departaments, de conformitat amb l’annex adjunt. 

Segon.- Encarregar a la vicerectora de Personal Acadèmic l’execució i el 
seguiment d’aquests acords.  

 
11.3. Criteris PTGAS associat 
 
La vicerectora de Personal Acadèmic recorda que a la reunió d’aquesta comissió del 23 
de novembre de 2023 es van portar a informació de la comissió els criteris per a la 
contractació del PTGAS com a professor associat, i han rebut peticions i suggeriments, 
i han vist necessari modificar i puntualitzar els esmentats criteris. Explica que el PTGAS 
ha de tenir  l’autorització del seu cap, orgànic i funcional i s’ha de donar la compatibilitat 
del PTGAS de capítol I que només es donarà fora de la seva jornada de treball a partir 
de les 15h o en dies de gaudiment de descans. 
 
La vicerectora d’Organització explica que per donar la compatibilitat el departament ha 
de donar un calendari exhaustiu, de totes les hores, i si és al matí que quedi molt clar 
que té el permís de dia de gaudiment de descans pactat prèviament amb el seu cap 
funcional.  
 
A continuació s’inicia un torn d’intervencions i es demana perquè els PTGAS de capítol 
VI no poden ser professors associats, i que és dubtós que s’hagi de fer fora a un 
professor associat que perd la seva feina principal. La vicerectora respon que els 
PTGAS de capítol VI són de projectes, estan lligats a aquests projectes amb data de 
caducitat, en 2 o 3 anys se’ls hi acabarà el contracte, i no se sap a priori si després 
aquella persona tornarà a ser contractada o no, aquesta va ser la decisió de l’equip de 



govern, si això passes després se l’ha d’acomiadar i indemnitzar. Altra raó, explica la 
vicerectora, és que es fa un mal us d’aquestes figures de TSR i professor associat, se’ls 
contracta com a TSR  amb mínim d’hores per sobre de la jornada de professor associat 
per tenir-los com si estiguessin a temps complet, això s’ha convertit en una mena 
d’engany a aquestes persones, contractades de tècniques, són contractes que no 
corresponen a la seva formació. Sobre el fet d’acomiadar i fer fora a un professor 
associat que perd la seva feina principal diu la vicerectora que és unànime a nivell de 
tots els gabinets jurídics de les universitats catalanes que si perds un dels requisits que 
donaven peu a la teva contractació aquesta s’ha d’extingir.  
 
Per assentiment, la Comissió de Personal Acadèmic acorda: 
 
Primer.- Donar-se per assabentats dels criteris per a la contractació del 
PTGAS com a professorat associat, de conformitat amb l’annex adjunt. 

Segon.- Encarregar a la vicerectora de Personal Acadèmic l’execució i el 
seguiment d’aquests acords.  

 
12. Torn obert de paraules. 
 
La doctora Susana Subirà demana que en les cas de les beques FI que al curs anterior 
es van allargar un any més si se sap que passarà a partir d’ara. La vicerectora de 
Recerca diu que pels FI estem pendents com acaben les negociacions del govern de la 
Generalitat, anteriorment deien des de la direcció general de recerca que no eren 
partidaris de passar de 3 a 4 anys però ara es veu que són més partidaris, per més que 
falten els diners que acompanyar aquesta mesura.  
 
El doctor Diego Castro demana pel calendari de la convocatòria de les places del 
programa Serra Húnter de l’any passat i si és possible no contractar algun professor 
substitut amb una mala execució de la docència. La vicerectora de Personal Acadèmic 
respon que  s’aprovarà la convocatòria al maig, ja està previst, i que es contactarà primer 
amb els departament pels membres del tribunals. Sobre la possibilitat de no contractar 
un professor substitut  per que no ha fet bé la seva feina diu que la normativa preveu 
que podrà ser causa d’exclusió de la borsa, però ha de ser una causa greu i que estigui 
ben fonamentada.   
 
El doctor Joan Orobitg demana per l’avaluació intermèdia dels lectors del departament 
si s’ha de fer i si és el mateix document pels antics lectors i pels nous de la LOSU. 
També demana per la fiabilitat de la transparència de la programació docent. La 
vicerectora diu que com ha explicat anteriorment sí que s’han de definir aquests criteris 
des del Departament. Sobre el document explica que des del vicerectorat es refarà el 
document perquè s’ajusti als nous lectors conforme a la LOSU, ja que ara les agencies 
d’avaluació estan canviant els criteris d’avaluació i una cosa va lligada amb l’altra, fins 
que no es tinguin aquests criteris d’ANECA i AQU no podran fixar els dels departaments 
per a l’avaluació intermèdia. Sobre la transparència de la programació docent diu que 
aquesta transparència és el que es programa i quan arriba la matricula tens més o 
menys alumnes i pot desaparèixer algun grup. La dotació de plantilla B es fa amb la 
programació docent, ajustada per l’heurística, això fa que alguns centres estan 
programant algun grup més a cost 0. 
 
També es demana per que la política de recerca en captació de talent pel programa 
Ramon y Cajal és tan baixa, i la vicerectora de Personal Acadèmic diu que aquests 



investigadors han d’anar als departament on tenen possibilitat d’estabilitzar-se i on trobin 
encaix. 
 
La vicerectora de Recerca comenta que pel que fa a la contribució del departament pel 
fet de demanar una plaça Ramon y Cajal, se’ls demana que paguin la meitat dels costos 
patronals durant els 5 anys, a càrrec de projectes, etc. La UAB demana més places de 
les que ens demanen els departaments perquè ara surten un munt de places dins del 
programa Ramon y Cajal, entre 500 i 600 cada any, hi ha molts en el mercat. Explica 
que de totes les places que teníem molt poques les van cobrir els departaments que els 
havien demanat, creu que finalment van quedar-se a la UAB 11 investigadors Ramon y 
Cajal, 6 dels quals eren de departaments que no els havien demanat.  Vol encoratjar els 
departaments a que s’ho pensin, surten places en quasi tots els departaments, i a part 
de docència també s’ha de cobrir la recerca i convé que entri gent nova, amb recerca ja 
molt ben valorada.  
 
 
El senyor Miguel Hernández demana que s’estudiï la possibilitat d’introduir entrevistes 
en els concursos de professor associat ja que anirien bé per valorar les habilitats “toves” 
que només són valorables en entrevistes cara a cara. I explica que des de l’àmbit 
d’Economia i Empresa estan estudiant les causes perquè tant pocs estudiants van a 
classe. La vicerectora de Personal Acadèmic diu que es pot estudiar aquesta possibilitat. 
La lletrada del Gabinet Jurídic comenta que les entrevistes eliminatòries en els 
processos selectius de les Administracions Públiques han de fer-se per personal molt 
qualificat, expert en la matèria, amb mètodes científics i que no siguin en absolut 
subjectives i que això amb els tribunals de PDI on no hi ha personal d’aquest tipus no 
seria viable. 
 
 
El doctor Jesus Giraldo comenta que pel que fa a la captació de talent, s’ha de tenir en 
compte que implica unes despeses i una política de futur. Ell parla des d’un Institut on 
estan en una situació molt delicada, són oficina de col·locació dels departaments, havien 
ofert una plaça amb la condició de que els acollís un departament i de 5 candidats només 
van poder col·locar a 2, en 2 departaments, i 3 van marxar. La universitat té uns 
compromisos i unes necessitats econòmiques, però s’ha de reflexionar quina funció 
tenen els instituts a la Universitat.   
 
La vicerectora de Personal Acadèmic diu que aquest assumpte excedeix les 
competències d’aquesta Comissió, però de tota manera considera que els departaments 
han de fer la seva política de professorat, i hi ha departaments que també fan política 
de recerca.  
 
A les 13.35 h, la presidenta aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta 
acta. 
 
 
La secretaria 
 
 

  
Vist i plau 
La presidenta 

 
  
 


